
Elevrådsmøde d. 5. marts 2025, kl. 13.15-14.15 

 

Klasser repræsenteret: 

7.B, 7.D, 7.GG 

8.E, 8.F, 8.D 

9.C, 9.GG 

Punkt  

Brain Chill Lektiecafe i UngRingsted mandage og onsdage 
efter skole.  
Mette fra UngRingsted fortalte om BrainChill. 
Hun er med sammen med elever fra MSG, som 
underviser.  
 
Det skal være et sted, hvor man har et frirum, og 
det er en mulighed at lave lektier, men der er 
også mulighed for noget andet.  
BrainChill starter altid med et pusterum, og hallen 
og kreaværksted er åbent.  
Der vil være lidt mad hver gang. 
Der er fokus på det sociale, og at lære noget i 
rare omgivelser.  
 
UngRingsted har brug for elevernes hjælp til at få 
unge til at komme, så elevrådsrepræsentanterne 
skal hænge plakater op og fortælle om det i 
klassen.  
Der er også brug for nogle elever til at stå og 
dele muslibarer og flyers ud ved indgangene til 
Campus mandage og onsdage. 
Lea, 8.E har meldt sig.  
Kontakt Mette fra UngRingsted  
 
 
Elevrådsrepræsentanterne har ansvar for at 
fortælle i alle klasser. 
 
 

Madordning/kostpolitik/kantine Vi vil gerne have fokus på at gøre kantinen 
sundere, fx ved kun at have sodavand og 
cookies om fredagen.  
 
Hvordan får vi kantinen til at have et sundere 
udvalg?  
 



Kan man gøre cookies sundere? 
Hvis vi fjerne cookies, så har vi nok ingen 
kantine? 
Hvad kan vi finde som kan sælge lige så godt? 
Cookies holder os kørende … 
Priserne i kantinen er for høje? 
Mange går i 365 i stedet for kantinen  
Mange vil hellere have mad fra 365 i stedet for 
kantinen.  
Folk vil blive irriterede over ikke at kunne gå i 
365, men måske vil det kun være i starten? 
Man kan lukke for muligheden for at gå i 365  
Det skal ændres fra et nyt skoleår.  
Kantinekortene er en forhindring for at folk bruger 
kantinen. Beløbene er ikke fleksible.  
Kontanter ville være godt.  
Hvis man sælger almindelige ting i kantinen, så 
vil mange bare tage det med hjemmefra.  
 
Prisen har en betydning.  
 
Kantinen er mest et hæng-ud-sted 
 
Kanpla (hvor man kan bestille på forhånd) var en 
mulighed før … men det var ikke altid godt 
 

Kommunikation i elevrådet Hvordan kommunikerer vi på en mere effektiv 
måde? 
Adam laver en snap-gruppe.  
Han holder øje med Aula og kommunikerer 
videre.  
 
Anette fortsætter med at invitere på Aula.  
 

SoMe 
 

Der skal være elevrepræsentanter med i SoMe-
udvalget.  
Udvalget består af to lærere og vores 
kommunikationsrådgiver. 
Derudover er Adam, 7.B, Lea 9.C, Evensa 7.GG, 
Rebecca 9. GG 

Børne/ungepolitik 
Skoleforum 

RKE 11/3 kl 13-14: 
Lea, 9.C 
Rebecca, 9.GG 
Evensa, 7.GG 
Olivia, 8.F 
 
Skoleforum 10/4, kl. 17.30-21.00: 
Evensa, 7.GG 



Adam, 7.B 
Aus, 9.B 

Næste møde Gode mødetidspunkter er 11.40-12.40 
 
Bind/tamponer på årgangene 
 

 


